
纖巧慳位機身 25公斤超大容量
Slim & Chic Design
With 25kg Large Capacity
纖巧慳位的暖碟櫃內藏超大貯藏容量，可承受25公斤的最大載荷，

足以容納多達60個杯子，善用每一寸空間，廚房卻依然不減闊落。

The Built-in Dish Warmer is sleek and slim, yet has a large 25kg storage capacity 
that can house up to 60 cups or multiple sets of dishware and utensils at the same 
time, helping you make use of every inch of valuable kitchen space.
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技術規格 | Product Specification

安裝圖 | Installation Diagram

DWR-1838

220-240 V / 50 Hz

380-460 W

25 kg

30-70 °C

(H)145 x (W)595 x (D)549 mm

(H)≥145 x (W)≥560 x (D)≥550 mm

15.5 kg

一年 1 year

圖片只供參考。產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。中英文版本如有出入，一概以中文版為準。

最新版本以 www.germanpool.com 網上版為準。

Images are for reference only. Specification is subject to change without prior notice. If there is any inconsistency or 
ambiguity between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail. 
Refer to www.germanpool.com for the most updated version.

www.germanpool.com

型號 Model

電壓 Voltage / 頻率 Frequency

額定功率 Rated Power

容量 Capacity

溫度範圍 Temperature Adjustment Range

產品尺寸 Production Dimensions

暖碟櫃安裝尺寸 
Dish Warmer Installation Dimensions

淨重 Net Weight

保養年期 Warranty
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T. +853 2875 2699澳門青洲大馬路(青洲新路)515號

美居廣場第二期1樓A座
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土瓜灣新寶工商中心地舖
Upper G/F, Newport Centre, Tokwawan T. +852 2773 2828

+852 9387 2380

 
九龍灣MegaBox L5-5舖
Shop L5-5, MegaBox, Kowloon Bay T. +852 3907 0356

+852 9018 8648

銅鑼灣 FASHION WALK 京士頓街9號
Fashion Walk, 9 Kingston Street, Causeway Bay T. +852 3110 2030

+852 6530 5963

快捷溫和解凍妙法 烹調更得心應手
Hygienic Way to Defrost
Saving You Cooking Time
透過自由調節30-70°C保溫溫度，提供快速解凍的妙法。用暖碟櫃來

解凍冰鮮食材如肉類、魚類等，可大幅節省時間，一氣呵成煮好餸。

Different foods need different defrosting times. Simply set the optimal temperature 
between 30-70 ˚C and let your food defrost in a fast and hygienic manner, and 
saving you cooking time as well.
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嵌 入 式 暖 碟 櫃

25kg

嵌入式多功能蒸烤焗爐
SGV-5220

嵌入式多功能蒸烤焗爐
SGV-5228

與嵌入式蒸烤焗爐安裝
Installation with 

Built-in Steam & Grill Oven 

與嵌入式蒸烤焗爐安裝
Installation with 

Built-in Steam & Grill Oven 

嵌入式微蒸烤焗爐
SGM-3620

嵌入式微蒸烤焗爐
SGM-T4228

嵌入式微蒸烤焗爐
SGM-4228L

與嵌入式微蒸烤焗爐安裝
Installation with Built-in Steam & 

Grill Microwave Combi Oven

與嵌入式微蒸烤焗爐安裝
Installation with Built-in Steam & 

Grill Microwave Combi Oven
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特廣溫度控制 精準保溫進膳盡美
Extra-Wide Temperature Control
Keeps Food & Utensils Precisely Warm
30-70 °C特廣溫度調控範圍，既可預熱餐具，又可將餸菜保暖，確

保上菜時保持熱度之餘維持食物口感，避免變乾或變老，想多煮

幾道餸菜亦無需擔心食物冷卻，讓您完美呈獻佳餚美饌，提升用

餐體驗，媲美高級餐廳。

Built-In Dish Warmer has an extra wide temperature range of 30-70°C; simply 
set your preferred temperature and it will keep your food and utensils warmed 
precisely to the degree, letting you enjoy fine dining experience at home. 

完美一體化設計 毋須更改廚櫃*

Sleek Flush Inset Design
No Need For Reconstruction
將暖碟櫃連同蒸烤焗爐一併安裝，兩者高度相加等於595mm*標準嵌

入式焗爐的高度，簡單直接取代原有焗爐，可避免大工程改動廚櫃的

麻煩，同時省卻裝修的額外成本和時間。

Install the Built-in Dish Warmer together with the steam grill oven, and their 
combined height of 595mm perfectly replaces the size of a standard built-in 
oven, saving you the money and effort of reconstructing your kitchen cabinet.

與蒸烤焗爐完美配搭 廚房瞬間大升級
Perfect Combination with Steam Grill Oven
For An Instant Kitchen Upgrade
專為嵌入式蒸烤焗爐而設的暖碟櫃，完美地安裝於蒸烤焗爐之下，

將傳統焗爐升級至功能更多的蒸烤焗爐，連同暖碟櫃安裝，從烹調

美食、預熱餐具到暖餸都一步到位，瞬間將廚房設備大升級，助您

用盡每一吋！

Especially designed for use with built-in steam grill ovens, the Built-in Dish 
Warmer can be installed beneath the oven for an instant kitchen upgrade, 
letting your kitchen look chic while keeping your food and dishes warm.

*此嵌入式暖碟櫃可與德國寶嵌入式蒸烤焗爐(SGV-5220/SGV-5228)完美嵌入安裝；如與德國寶嵌入式微
 蒸烤焗爐(SGM-3620/SGM-T4228/SGM-4228L)一同安裝，開孔高度為603mm。
*This Built-In Dish Warmer can be installed together with German Pool Built-In Steam & Grill Oven (SGV-5220/SGV-5228) to 
 perfectly replace a standard 595mm oven; if installed together with German Pool Built-In Steam & Grill Microwave Oven 
 (SGM-3620/SGM-T4228/SGM-4228L), the cut-out height dimension will be 603mm.

嵌入式蒸烤焗爐配暖碟櫃
Built-in Steam Grill Oven & Dish Warmer

傳統焗爐
Standard Oven

595mm

595mm


